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Vragen van de leden Berndsen (D66) en Kuiken (PvdA) aan de minister van 
Veiligheid en Justitie over het bericht dat de politie getraumatiseerde agenten 
in de steek laat (ingezonden 25 januari 2012). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van de uitzending van RTL Nieuws van 21 januari 
2012 waarin wordt gesteld dat politiekorpsen psychische problemen van 
agenten niet erkennen en niet willen behandelen?1 

Vraag 2
Hoe oordeelt u over de situatie dat agenten die in de frontlinie hebben 
gestaan en daarbij een mentale blessure hebben opgelopen, hulp ontzegd 
wordt en ontslagen dreigen te worden, zoals in het nieuwsitem getoond 
wordt? Wat kunt u voor deze agenten betekenen? 

Vraag 3
Klopt het dat rechtszaken zijn aangespannen tegen agenten om te voorkomen 
dat zij een beroep doen op de schaderegeling van de politie? 
Zo ja, om hoeveel gevallen gaat het? Wat is de reden dat de politiekorpsen 
posttraumatische stress-stoornis (PTSS) klachten niet serieus nemen? 

Vraag 4
Welke stappen neemt u ten aanzien van deze korpsen zodat PTSS-klachten 
van agenten voortaan wel worden herkend, erkend en behandeld? 

Vraag 5
Klopt het dat tussen politiekorpsen verschillen bestaan in de benadering van 
PTSS-klachten als beroepsziekte? 
Zo ja, deelt u de mening dat dergelijke verschillen ongewenst zijn? Wat gaat 
u doen om deze verschillen op te heffen? 

Vraag 6
Kunt u toezeggen dat binnen de nationale politie verklaarbare gevallen van 
PTSS als beroepsziekte erkend zullen worden? Zo nee, waarom niet? Zo ja, 
bent u bereid hierover in nauw contact te blijven met de vakbonden en 
experts op dit terrein?

1 RTL Nieuws, 21 januari 2012.
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